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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 4 

MANDAG DEN 11. JANUAR 2010 kl. 18. 

 

Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Kresten Valdal, Anders Nielsen, Søren Jakobsen, 

Søren Nielsen, Mette Bjersing, Jack Schytt, Erik Jonas Pedersen, Kim Christrup og 

Anders Hebo. 

 

Afbud:  Ulla Maltesen. 

  

Referent: Erik Jonas Pedersen. 

 

 

Dagsorden. 

 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. Ansøgning fra BREDU tilføjes efter økonomi. 

 

Pkt. 2: Siden sidst. 

Intet. 

 

Pkt. 3: Orientering fra HB mødet. 

Klavs Andreassen refererede fra det ekstraordinære HB møde d. 29-12-2009. Mødet 

havde hovedsagelig drejet sig om DBF’s økonomi, som der nu er ved at komme orden 

i efter flere års dårlig regnskabsføring. Regnskabet 2008-09 er godkendt af revisorerne 

og sendt videre til de kritiske revisorer. I forbindelse med det nye budget har DIF an-

nonceret en stor egenbetaling for brug af edb faciliteterne, hvilket kan løbe op i 1 mil-

lion kroner. DBF har forsøgt at imødegå dette ved at reducere kørepenge til statens 

sats B (kr. 1,90) og ved at finde besparelser på kr. 180.000 på aktivitetsområdet. Dette 

medførte en livlig diskussion, hvoraf det fremgik, at man var meget bekymret for det 

reducerede beløb til kørepenge, som man mente ville medføre færre frivillige. Flere 

mente også at udmeldingen var uheldigt formuleret. Der var således ikke redegjort for 

andre muligheder som f.eks. øgede indtægter, eller hvorfor det lige var disse besparel-

ser, der var valgt. Klavs Andreassen sagde, at der var set på mange andre muligheder, 

men at dette var det mest realistiske valg. Kresten Valdal resumerede, at kommunika-

tionen skulle have været bedre, samtidig udtrykte han et ønske om, at DBF fik bedre 

styr på sagerne med den nye regnskabsfører. Han manglede således nogle opgørelser 

fra DBF på trods af adskillige rykkere og lovning på at de ville komme. Mette Bjer-

sing fandt det uheldigt, at det var meddelt, at der evt. kunne blive tale om afskedigel-

ser. Når noget sådant er udmeldt, bør der tages beslutninger meget hurtigt. 

 

Pkt. 4: Møde med klubberne d. 1. februar 2010. 

Klubber, bestyrelse osv., dvs. alle med badmintonmæssig tilknytning til SBKr. er invi-

teret til møde d. 1. februar 2010 i Tåstrup, for at diskutere  forslaget om en ny struktur 

af badminton i Danmark. Forslaget er udsendt fra DBF til klubber og kredse. Alle ud-

valgsformænd bedes opfordre udvalgsmedlemmerne til at deltage. Udvalgsformænde-

ne bedes give besked til Lone Klamer om, hvor mange der kommer senest d. 

28.1.2010. Kredsen betaler udgifterne til mødet. 
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Pkt. 5: Økonomi.. 

Kresten Valdal kunne meddele at driften til dato ser rimelig fornuftig ud. Der er eks-

traordinære udgifter på kr. 36.009, som er udgifter i forbindelse med jubilæet. Det 

blev besluttet ikke at opkræve penge for ”påhæng”, som indgår i beløbet. Kresten 

Valdal efterlyste ensartede regler for opkrævning af egenbetaling og gebyrer i de en-

kelte udvalg. Kresten Valdal roste regnskabsoversigten 2008-09 som er et godt hjæl-

pemiddel til budgetlægningen. Der afholdes budgetlægningsmøde med udvalgene d. 

12.1.2010. 

Ansøgning om bevægelsesredskaber på kr. 3.200 (BREDU). 

Kim Christrup gennemgik kort begrundelsen for ansøgningen, som skulle bruges til 

indkøb af forskelligt udstyr til nybegyndertræning (TEKNIKA og MINITON). Besty-

relsen synes, det var en glimrende idé og bevilligede pengene. 

 

Pkt. 6: Nyt fra udvalgene. 

 SSU. Der har været afholdt Østmesterskaber i Lillerød, som lavede et glimren-

de arrangement. Boldene var ok. Nogle spillere har været i Irland, Hoff laver et 

resumé. Reglerne er lavet om i holdturneringen, og er udsendt til klubberne. 

Opkrævning for SM for hold er endnu ikke udsendt. 

 USU. Søren Jakobsen meddelte, at der har været afholdt SM for ungdom. Ulla 

Maltesen og Ole Colberg havde lavet en fin turnering, og man håber, de vil 

hjælpe næste år. Der har ikke været negative tilbagemeldinger. 

 VETU. Østmesterskaberne gik godt. Man spillede alle singler om fredagen i 

Hvidovre, hvilket gav lidt for mange kampe, ligesom der kommer til at mangle 

socialt liv mellem alle spillere. Man vil se nærmere på dette næste år. 

 BREDU. Der har været afholdt 1 begynderturnering og 3 samlinger som alle 

har haft mange deltagere. Der er ikke så mange tilmeldinger til begyndercup i 

Albertslund, så tilmeldingsfristen er forlænget. Det vil blive forsøgt at arrange-

re en holdturnering i foråret. 

 DU. Jack Schytt meddelte, at der er sendt bødeforlæg til DBF for de klubber 

der mangler dommere. Dommerkursus i i januar er aflyst grundet for lille til-

melding(2 tilmeldte). Stort dommermøde d. 30. januar 2010, hvor man skal 

behandle referee regler og diskutere advarsler, så de gives ens. 

 Sæsonplanlægningsudvalget. Intet. 

 Holdturneringen. Intet. 

 IT. Invitation til klubmødet d. 1. februar 2010 lægges på hjemmesiden. Der la-

ves et udkast til elektronisk tilmelding til BREDU’s turneringer, som sendes til 

Mette Bjersing. 

 Breddekonsulenten. Kim Christofte gennemgik kort sin udsendte rapport. 

Hver klub får 6-7 henvendelser samt 2 nyhedsbreve. Der er nu dialog med an-

dre klubber end de ”sædvanlige”. 180 har deltaget i trænerkurser og 105 i for-

ældrekurser. Klubberne har mulighed for at bestille kurser for egen regning. 

 AU. Intet. 

 

Pkt. 5: Eventuelt. 

Anders Hebo meddelte, at 38 SBKr. klubber mangler at indberette medlemstal til 

DBF. 

Næste bestyrelsesmøder tirsdag d. 9-2-2010 og d. 16-3-2010 (ændret). 

Repræsentantskabsmøde d. 14-4-2010. 

 

Mødet slut kl. 22.00    godkendt 


